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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

De VlP-fractie is door een ondernemer benaderd om te laten weten dat bijgevoegde berichtgeving

naar veel ondernemers van Roosendaal is verstuurd.

Het werd als opmerkelijk aangetekend, omdat voor zover deze ondernemer bekend, het de eerste

keer is dat de gemeente via Chainels dit soort berichtgeving naar aanleiding van door de

gemeenteraad aangenomen moties verstuurt.

Zoals u ongetwijfeld weet, is het van groot belang dat bedrijventerreinen en woonwijken die naast

elkaar liggen, in goede harmonie en als goede buren met elkaar omgaan'

Voor de industriegebieden Borchwerf en Majoppeveld zijn de nodige verkeersmaatregelen genomen

om het noodzakelijke vrachtverkeer in goede banen naar de bedrijven toe te leiden zonder dat de

aangrenzende woonwijken hier al te veel hinder van ondervinden in het kader van geluidsoverlast en

verkeersveiligheid.

We hebben de volgende vragen:

1. Klopt het dat u dit kanaalvoor het eerst inzet bij de uitwerking van moties? Zo nee, wanneer en

over welk onderwerp heeft u dit de vorige keer gedaan, graag een kopie van de communicatie

toevoegen? Zo ja, metwelke motivatie maakt u specifiek voor deze moties nu gebruik van dit

kanaal?
2. De verkeerskundigen z¡n albezig met de voorbereidingen. Kunt u aangeven wat de status is

en vindt u het niet een beetje laat om ondernemers pas te benaderen nadat u al bent gestart

met de voorbereidingen?
3. Gelijktijdig met deze moties werd nog een motie aangenomen, te weten het verzoek om van de

Bredaseweg een 30km zone te maken. Hierover wordt niet gecommuniceerd in uw schrijven.

Kunt u aangeven waarom deze motie niet meegenomen is in uw communicatie richting de

ondernemers?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Ja dat klopt. Aangezien veel bedrijven potentiele belanghebbende zijn in het mogelijke besluit
tot een vrachtwagenverbod hebben wij gekozen om dit kanaal te gebruiken.

Het informeren van de bedrijven op deze wijze is een eerste stap geweest als onderdeel van
de voorbereiding.
Ten behoeve van de uitvoering van de motie Bredaseweg 30km/uur zijn (met name) de
bewoners van Bredaseweg belanghebbenden en niet de bedrijven.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te geTnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De
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